



thomas strauss photography

den augenblick bewahren

fotografie in schwarz weiss

preserving the moment

photography in black and white

auftrags- und freie arbeiten
von der wahrnehmung bis zum fine art druck

contract and freelance work
from the perception to the fine art print

about mee



1958 in Berlin geboren und dort aufgewachsen, lebe ich nun seit 1991 in der Schweiz im Kanton Graubünden.

Das fotografische Handwerk habe ich in meiner Jugend von meinem Vater gelernt. Seitdem bin ich Autodidakt, was auch die gelegentliche Teilnahme an professionellen Weiterbildungen einschliesst.

Menschliche Anteilnahme hat mir meine Mutter vorgelebt, emotionale und irrationale Wunder dieser Welt erfahre ich immer wieder durch meine Frau.

Die Fotografie beginnt für mich mit der Wahrnehmung eines Augenblicks dieser Welt, durchläuft den emotionalen und technischen Weg der Entwicklung und mündet in einem Fine Art Druck, als ein sichtbares und greifbares Bild wieder in dieser Welt.

Dies alles, mich und den Betrachter zu bewegen.

Thomas Strauss

* * *

Born in 1958 in Berlin and having grown up there, I've now been living in Switzerland in the canton of Grisons since 1991.

I learned the craft of photography in my youth from my father. Since then I have been self-taught, which also includes the occasional enrollment in professional photography courses.

My mother set me an example of lived human empathy; through my wife I experience the world's emotional and irrational wonders time and again.

Photography begins with the perception of a moment in this world, undergoes the emotional and technical path of development and culminates in a fine art print, returning into this world as a visible and tangible image.

All this, to move me and the viewer.

Thomas Strauss



thomas strauss photography

Alle Bilder sind als Fine Art Drucke von DIN A4 bis DIN A2 erhältlich.
Gedruckt wird auf Fine Art Papieren der Hersteller:
"Hahnemühle", "Canson" und "Crane/Museo".

Die Verwendung von hochwertigen Pigmenttinten garantieren auf diesen Papieren eine sehr lange Lichtbeständigkeit (70-100 Jahre).

Die Prints werden in säure- und chlorfreiem Seidenpapier gerollt in einem Karton-Versandrohr verschickt.

Preise auf Anfrage.

-

Für Auftragsfotografien wird nach Absprache vorab eine Offerte erstellt.

Porträt- und Aktaufnahmen werden ausschliesslich mit einem Model-Release durchgeführt.

* * *

All images are available as fine art prints in sizes from 10"x14" to 17"x22".

All printing is done on fine art paper from these manufacturers:

"Hahnemühle", "Canson" und "Crane/Museo".

The use of high-grade pigment inks on these papers guarantees a very long resistance to light (70-100 years).

Prints are mailed rolled up in acid- and chlorine-free tissue paper in a carton mailing tube.

Prices on request.

-

For commissioned photographs, a price quote will be given after an initial consultation.

Portrait and nude photography will only be performed with a Model Release.

* * *

contact:

thomas strauss photography

Thomas Strauss

Loesrasse 98

7000 Chur

Schweiz

look@thomas-strauss-photography.com

<http://www.thomas-strauss-photography.com>